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Zápisnica 

z 2.neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 21.1.2019 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 

predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril  2.  neplánované  zasadnutie OZ,           

na ktorom privítal všetkých prítomných. 

P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú.  

Konštatoval, že na 2. neplánovanom zasadnutí OZ bolo prítomných všetkých 9 poslancov,  

preto vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Počet prítomných poslancov:  9 

 

Za overovateľov zápisnice navrhol: Mgr. Martinu Holečkovú. a p. Mariána Valacha. 

Za členov návrhovej komisie: p. Mariána Majera, Ing. Janu Mrázovú a Bc. Dominiku 

Skačanovú. 

Za schválenie overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 9 poslancov.  

 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 

 

Pre rokovanie 2. neplánovaného  zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý 

bol uvedený v pozvánke. Spýtal sa, či má niekto voči predloženému programu  pozmeňujúce, 

alebo doplňujúce návrhy. Nemal nikto. 

Za schválenie  programu:  

 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 

 

 

Bod  2        Odpísanie neuhradených pohľadávok 

Mgr. Martina Holečková – máme viac pohľadávok, ktoré sú nevymožiteľné. Na finančnej 

komisii sme vybrali 4 nasledovné pohľadávky – r. 2010 faktúra č. 115/2010 SLOVSTAV 

SLOVAKIA spotreba energií 1202,90 €, r. 2011 faktúra č. 127/2011 SLOVSTAV 

SLOVAKIA spotreba energií 5562,84 €, r. 2012 faktúra č. 81/2012 SLOVSTAV SLOVAKIA 

spotreba energií 2590,82 € a faktúra č. 92/2012 SLOVSTAV SLOVAKIA odstránenie vád 

9840,21 €. Celková suma je 19 196,77€. Finančná komisia odporučila schváliť. Firma 



SLOVSTAV SLOVAKIA zanikla konkurzom., nie je to od koho vymáhať. Celková 

pohľadávka je cez 300 000 €. 

 

Ing. Jana Mrázová – robili sa nejaké kroky k tomu, aby sa vymáhalo? 

 

P. starosta vysvetlil. SLOVSTAV SLOVAKIA -  bol tam porušený zákon ( sfalšované 

dodacie listy, zle vystavené faktúry, ... ) Obec vyhrala súd. Aj napriek tomu nie sú faktúry 

uhradené. Spoločnosť neexistuje. Audítorka nám odporučila postupne odpisovať. Môže sa 

stať, že v budúcnosti Obec nebude na tom hospodársky tak dobre ako teraz a nebude mať 

z čoho odpísať. Mohla by sa dostať do mínusu. Príloha č. 1. 

 

Mgr. Mária Hlavová – keby sa to neodpísalo, stojí to niečo Obec? 

JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová – lehota premlčania, nikto nekúpi. 

Ing. Milan Obický – keby to niekto zaplatil, ide to do plusového hospodárskeho výsledku, 

faktúry sa nestratia. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Odpísanie neuhradených pohľadávok nasledovne: 

 r. 2010 faktúra č. 115/2010 SLOVSTAV SLOVAKIA spotreba energií 1202,90 €,  

 r. 2011 faktúra č. 127/2011 SLOVSTAV SLOVAKIA spotreba energií 5562,84 €,  

 r. 2012 faktúra č. 81/2012 SLOVSTAV SLOVAKIA spotreba energií 2590,82 €, 

faktúra č. 92/2012 SLOVSTAV SLOVAKIA odstránenie vád 9840,21 €  
 

           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 2 

zdržali sa: Ing. Jana Mrázová, Mgr. Mária Hlavová 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

 

Bod  3        Žiadosti o poskytnutie dotácií na r. 2019 

 Futbalový klub Telovýchovná jednota Lokomotíva Kozárovce 

P. starosta – Futbalový klub Telovýchovná jednota Lokomotíva Kozárovce nám zaslal 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007. 

Požadovaná výška dotácie je 16 000,-€. Účel použitia dotácie – Úhrada ( refudácia ) nákladov 

na činnosť futbalových mužstiev. Žiadosť – príloha č. 2. 

Ing. Jana Mrázová – mne sa 16 000,-€ zdalo veľa, povedali mi, že je to ¼ čo potrebujú, keď 

my dáme 16 000,- € čo je ¼ a keď oni tie ¾ nezoženú? 

P. starosta – zatiaľ vždy dokázali zohnať, predpokladám, že aj teraz zoženú, ďalších 26 000,-€ 

poskytujeme na prevádzku areálu.  

JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová – aj to nejako vyúčtujú? 

P. starosta – áno. 



P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 pre 

Futbalový klub Telovýchovná jednota Lokomotíva Kozárovce a to vo výške 16 000,- €. 

 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 1 

Zdržala sa: Bc. Dominika Skačanová 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

 Folklórna skupina Praslica 

P. starosta – Folklórna skupina Praslica, nám zaslala Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu 

obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007. Požadovaná výška dotácie je 900,-€ na sústredenie 

a 1 000,-€ na krojové dovybavenie. Materiál tvorí prílohu č. 3.  
 

Mgr. Martina Holečková – podľa VZN majú nárok 300,-€. Na finančnej komisii sme sa bavili, 

navrhovala som, aby kultúrna komisia urobila  pravidlá. Keď niekto reprezentuje, nech nám 

napíše jasný zoznam. Navrhujem im schváliť 300,-€ na sústredenie a  na budúcom OZ nech 

predložia  na čo reálne fin. prostriedky použijú. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach 

1) schvaľuje 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 pre 

Folklórnu skupinu Praslica a to vo výške 300,-€ na sústredenie. 

 

2) neschvaľuje 

Poskytnutie dotácie vo výške 1 000,-€ na krojové dovybavenie pre Folklórnu skupinu 

Praslica.  

 

3) schvaľuje 

Vrátiť Žiadosť o poskytnutie dotácie na krojové dovybavenie Folklórnej skupiny Praslica     

na jej dopracovanie. V žiadosti je potrebné uviesť konkrétny účel použitia požadovaných 

finančných prostriedkov. Uvedené predložiť na najbližšie plánované zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

 

 Žiadosť Ing. Pavel Kopál 

P. starosta prečítal Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku doručenú od Ing. Pavla 

Kopála. Tvorí prílohu č. 4. Uvedené žiada za účelom vydania knihy s názvom „V omrvinke 

dejín zvečnený v čase“. Kniha má približne 130 strán. O finančnú podporu nás žiadal aj 

v minulosti. Vyhoveli sme mu. 



P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Poskytnutie finančného daru vo výške 300,-€ pre Ing. Pavla Kopála na vydanie knihy 

s názvom „V omrvinke dejín zvečnený v čase“ 

 

  za: 7                   proti: 2               zdržalo sa: 0 

Proti: p. Marián Majer, p. Marián Valach 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 

 Žiadosť – Divadelný súbor HRON Kozárovce 

P. starosta prečítal Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku doručenú od Divadelného 

súboru HRON. Požadujú príspevok vo výške 300,-€ za účelom zhotovenia nových kostýmov 

pre novú divadelnú hru. Príloha č. 5. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 pre 

Divadelný súbor HRON a to vo výške 300,-€. 

 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

 

Bod  4        Zmena termínu Obecnej rady 

P. starosta – podľa § 14 zákona o obecnom zriadení sa obecná rada schádza podľa potreby, 

najmenej raz za tri mesiace. Na ustanovujúcom zasadnutí sme schválili plán zasadnutí obecnej 

rady a obecného zastupiteľstva. Navrhujem zasadnutie obecnej rady z 9.12.2019 presunúť na 

29 – 30. 11.2019. Na tomto zasadnutí sa zúčastňujú všetci poslanci. Prítomní súhlasili. 

 

P. starosta dal hlasovať za  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Zmenu zasadnutia Obecnej rady a to z 9.12.2019 na 29.11.2019 – 30.11.2019. Ostatné 

termíny zasadnutia Obecnej rady zostávajú nezmenené. 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

 

 

 



 

Bod  5        Rôzne 

 Utvorenie volebných obvodov a volebných okrskov 

P. starosta – vzhľadom k tomu, že dňa 10.1.2019 predseda NRSR Andrej Danko v. r. vyhlásil 

voľby prezidenta SR je potrebné prerokovať počet volebných obvodov, okrskov, volebné 

miestnosti a plagátové plochy. Navrhujem a dávam hlasovať: 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Pre voľby prezidenta Slovenskej republiky - jeden volebný obvod, dva volebné okrsky, 

volebné miestnosti v ZŠ s MŠ Kozárovce, plagátové plochy v zmysle VZN 4/2013. 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 Žiadosť o dotáciu – WIFI 

P. starosta – môžeme podať žiadosť o dotáciu o NFP na SO OPII pre projekt s názvom „WIFI 

pre obec Kozárovce. Spolufinancovanie je 5% z celkovej sumy – 15 000,-€  čo pre obec 

predstavuje   750,-€. Udržateľnosť je 5 rokov. Oprávnenou aktivitou pre túto výzvu je – 

nákup HW a krabicového softvéru. V obci na verejnom priestranstve bude zriadených max. 

10 bodov. Prevádzku by sme hradili my, ročne by nás to stálo cca 1200,-€. Pre podanie 

žiadosti, ktorú môžeme podať do 13.2.2019 je potrebné schválené uznesenie OZ.  

P. starosta dal hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Predloženie žiadosti o NFP na SO OPII pre projekt s názvom „WIFI pre obec Kozárovce“, 

kde Obec Kozárovce zabezpečí spolufinancovanie projektu vo výške 750 EUR t. j. ( 5% 

z 15 000 EUR ) a kód výzvy je: OPII-2018/7/1-DOP. 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

 Nákup použitého motorového vozidla 

P. starosta – na finančnej komisii sme sa bavili o nákupe použitého motorového vozidla 

Multicar M26 4x4 sklápač alebo ekvivalent, resp. traktor. Po úvahe som sa priklonil 

k multicar (v zimnom období odhŕňanie snehu v bočných uliciach, na námestí, prevoz 

materiálu, v lete pri údržbe majetku obce, na cintoríne ...). Odvezú sa dvaja pracovníci a je 

rýchlejšie ako traktor. Našiel som vozidlo v Čechách. Na Slovensku sú možné zohnať 

náhradné diely. Je to už aj s radlicou, rok výroby 1993. Samozrejme, najprv by sme to šli 

pozrieť. Cena je 300 000 českých korún, čo je po prepočte kurzom do 12 000 EUR. 

P. starosta dal hlasovať. 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Nákup použitého motorového vozidla Multicar M26 4x4 sklápač, alebo ekvivalent k danému 

vozidlu, do výšky 12 000 EUR pre údržbu a správu obecného majetku v obci Kozárovce. 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Použitie rezervného fondu vo výške 12 000 EUR na nákup použitého motorového vozidla 

Multicar M26 4x4 sklápač, alebo ekvivalent k danému vozidlu pre údržbu a správu obecného 

majetku v obci Kozárovce a schvaľuje úpravu rozpočtu v položke kapitálové výdavky – 

motorové vozidlá vo výške 12 000 EUR a schvaľuje úpravu v položke príjmy z ostatných 

finančných operácií – prevod prostriedkov z rezervného fondu obce vo výške 12 000 EUR. 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 

 Nákup nového osobného motorového vozidla 

P. starosta – na finančnej komisii sme sa bavili aj o kúpe nového osobného motorového 

vozidla. Jedná sa o vozidlo pre potreby starostu obce a zamestnancov obce. Chodí sa na rôzne 

školenia, reprezentujeme obec v zahraničí, vybavujeme na úradoch, agentúrach a  

ministerstvách v Leviciach, Nitre a Bratislave. Máme auto, ktoré bolo kúpené pred 20. rokmi. 

Slúži už len na prevoz v obci. Je tu možnosť, že budem používať svoje súkromné vozidlo na 

služobné účely, alebo kúpime nové. Kupovalo by sa cez EKS. 

 

Mgr. Martina Holečková – je potrebné kúpiť služobné auto. Chcem sa len spýtať, či máme 

kúpiť nové, alebo ojazdené. 

 

p. Marián Majer - treba kúpiť nové auto, lebo je to bezpečnejšie a dlhšie vydrží pre potreby 

obce, nejazdí sa len do Levíc, ale po celom Slovensku.   

 

P. starosta dal hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Nákup nového osobného motorového vozidla do výšky 20 000 EUR, pre služobné potreby 

starostu obce a zamestnancov obce Kozárovce, prostredníctvom EKS ( Elektronický 

kontrakčný systém ). 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Použitie rezervného fondu vo výške 20 000 EUR na nákup nového osobného motorového 

vozidla pre služobné potreby starostu obce a zamestnancov obce Kozárovce, prostredníctvom 
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